
Fullmäktigemotion    

  

Anskaffning av ett nytt system för anföranden till Festsalen  

  

Fungerande utrustning gör fullmäktigearbetet mer meningsfullt. Under denna fullmäktigeperiod har 

vi upptäckt att det nuvarande systemet inte representerar den nivå som vi antog och önskade.   

Därför lämnar jag en fullmäktigemotion om att ett nytt fungerande och inspelningsbart system för 

anföranden och röstning anskaffas eller att systemet uppdateras.  
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